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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2018/2019 

           
Datum  

raad 

Datum  

cie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

01.10.18 12.09.18    

  Stand van zaken opstellen 1e aanpak 

uitstallingenbeleid 

Dit is een intensief proces en de wethouder 

verwacht niet dat er volgend jaar al een 

uitgewerkt plan op tafel ligt. Halverwege het 

proces wil het college een terugkoppeling 

doen richting de raad of de commissie EFTR 

en aangeven wat de voorzichtige contouren 

zijn over de richting die het opgaat, zodat de 

raad daar een zienswijze over kan geven. 

Cie 13/03: vorig jaar is aangegeven eind 
2018 te starten met het uitstallingen-
beleid, maar door personele verschuivingen 
heeft dit vertraging opgelopen. Vanaf 1 
mei a.s. is de bezetting weer voltallig en 
vanaf dat moment wordt dit thema 
opgepakt, want het streven is nog steeds 
het uitstallingenbeleid vast te stellen voor 
het einde van 2019. 
De mensen van de VOC en de ondernemers 
worden hier per straat bij betrokken en er 
wordt een sessie gepland om de inwoners 
die in de betrokken straten wonen te 
informeren. Daarnaast wordt de commissie 
EFTR van tijd tot tijd op de hoogte 
gehouden over de stand van zaken. 

  Gewestelijke aangelegenheden Stella Maris College: in de gesprekken met 

het Stella Maris College heeft het college 

toegezegd de beschikbare gebouwen en de 

mogelijke opties in kaart te brengen. 

Cie 13/03: in de wandelgangen is er wat 

beweging binnen het Stella Maris College. 

Men neigt ernaar om toch een klein deel 

van de leerlingen in Valkenburg te houden. 

Het voornemen is om de leerlingen van de 

richtingen horeca, bakker en de mensen in 

de hospitality hoek het 3e en 4e leerjaar in 

Valkenburg te houden. Binnenkort gaat de 

wethouder om tafel met mensen van de 

Hogere Hotelschool in Maastricht, want die 

zijn geïnteresseerd in de ontwikkelingen in 

Valkenburg en willen daar eventueel op 

aanhaken. Update volgt in cie EFTR 15/05. 
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01.10.18 29.10.18    

  Idem Concreet bedrag voor kleine evenementen: 

wethouder Bisschops zegt toe een en ander 

nog terug te koppelen. 

Zie RIB 19.16 Budget evenementen. 

 
 

 Idem Toekomstvisie 2035: in 1e instantie wordt 

met de fractievoorzitters gekeken wat een 

goed proces zou kunnen zijn en vervolgens 

wordt via de commissie ABA een uitgewerkt 

voorstel aan de raad voorgelegd om tot een 

bijgestelde toekomstvisie te komen. 

In overleg met griffie  

10.12.18 21.11.18    

  Voorstel college betreffende invullen 

taakstelling Polfermolen   

 

Ten aanzien van de frictiekosten etc. zegt de 
wethouder toe concrete bedragen aan de 
raad voor te leggen. 

Dit volgt aan het eind van 2019 wanneer 
zicht is op alle frictiekosten. 
Dossier loopt (zie ook raadsnota cie EFTR 
15/05) 

11.02.19 23.01.19    

  Voorstel college betreffende toekomst 

organisatie Kerstmarkt Gemeentegrot 

Wethouder Bisschops beaamt dat de 

organisatoren van de Bokkemert ermee 

gestopt zijn. Op dit moment wordt erover 

nagedacht wat de gemeente daarmee wil. De 

wethouder komt hier op een later moment op 

terug. 

Burgemeester en wethouders hebben 
besloten zich in te zetten voor het behoud 
van de organisatie van de Bokkemert en 
zoekt een nieuwe partner voor de 
uitvoering van de exploitatie. Daarvoor 
wordt via een openbare aanbesteding een 
externe partij gezocht die in staat is om 
een evenement van een dergelijke omvang 
te organiseren. Bedrijven c.q. organisaties 
die zich aanmelden moeten in hun plan van 
aanpak onder andere aandacht besteden 
aan het verbeteren van het evenement met 
nieuwe elementen, mogelijk een extra dag 
of avond, extra culturele en andere 
randactiviteiten en verbreding van het 
aanbod met streekproducten, regionale 
ambachten etc.  
De toekomst van de Bokkemert kan 
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daarmee zeker gesteld worden. Het 
resultaat van de aanbesteding wordt eind 
juni verwacht. 

  Raadsinformatiebulletin (59) Viering van 

75 jaar bevrijding 

De wethouder zegt toe de raad op de hoogte 

te houden middels een informatiebulletin. 

Zie RIB 19.15 

01.04.19 13.03.19    

  Presentatie bewonersonderzoek toerisme De wethouder kan niet aangeven wat de 

impact van het toerisme op jongeren uit de 

gemeente is: hier komt zij op een later 

moment op terug; zal intern naar gekeken 

worden. 

Vooralsnog aangehouden. 

  Voorstel college betreffende evaluatie 

Kerststad Valkenburg 2018 en kerstmarkt 

Gemeentegrot 2019 

 

De enquête onder de bezoekers loopt. Op het 

moment dat deze cijfers beschikbaar zijn 

wordt de raad hier nader geïnformeerd. Naar 

verwachting zijn de cijfers over een maand 

beschikbaar. 

De resultaten van de bezoekers enquête ‘In 
één oogopslag’ worden verwerkt.  
De raad wordt hier middels een RIB over 
geïnformeerd.  

  Brief (6) provincie Limburg inzake 

begroting 2019 

Ten aanzien van de civiel technische 

kunstwerken (bruggen, viaducten, etc.) 

wordt op dit moment gewerkt aan een 

actualisatie en het college komt hierop terug 

bij de kadernota. 

Tijdens de vergadering over Par’Course heeft 

de wethouder toegezegd grondig uit te 

zoeken welke lopende kosten er zijn en wat 

de gemeente nog boven het hoofd hangt. 

Deze zaken zijn in kaart gebracht en de 

voorzichtige schatting is er structureel 

bovenop de eerder genoemde € 1,2 miljoen 

nog € 1 miljoen extra moet worden 

bezuinigd. Op dit moment zoekt de afdeling 

Het punt t.a.v. de civiel technische 
kunstwerken wordt meegenomen in de 
Kadernota. 
 
 
 
 
Via het presidium is dit thema 
meegenomen naar de besloten 
raadsbijeenkomst op 15/04 inzake 
gebiedsontwikkeling ruïne. 
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middelen uit waar nog rek en ruimte in zit. 

Daarnaast heeft het college de teamleiders 

gevraagd kritisch te kijken waar er binnen 

hun programma nog ruimte zit. Tijdens de 

Heidag op 26 maart a.s. legt het college de 

uitkomsten naast elkaar. Vervolgens wil het 

college de raad tijdens een besloten sessie 

bijpraten en aangeven waar men al dan niet 

ruimte ziet. 

De wethouder zegt toe de accountant te 

vragen de zaken rondom de Omgevingswet 

mee te nemen in zijn besluitvorming c.q. 

oordeel. 

  Gewestelijke aangelegenheden Als de commissie EFTR er behoeft aan heeft 

is het college te allen tijde bereid de heer 

Dorren via het presidium uit te nodigen een 

korte presentatie te geven over de voortgang 

van het BIZ. 

Naar verwachting wordt t.a.v. het BIZ een 
raadsnota ter besluitvorming voorgelegd in 
de raadsvergadering van 1 juli. Desgewenst 
wordt dhr. Dorren via het presidium 
uitgenodigd een presentatie te geven in de 
cie EFTR van 12 juni. 


